國立清華大學材料科學工程學系推動國際化基金作業要點
National Tsing Hua University Department of Materials Science and Engineering

Direction of Promoting Internationalization Funding
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99.04.30委員會修訂第2條

99.06.14委員會修訂第4條

99.06.17系務會議修訂

103.4.17系務會議修訂
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一、目的：為推動材料系邁向國際化，積極鼓勵本系師生參與國際學術活動，籌募「推動國際化基金」，訂定獎勵機制，藉以提昇學術與研究水準。
1. Purpose: In order to promote the internationalization of department of materials science and engineering, faculties and students are highly encouraged to participate in international academic events. The “internalization funding” is established to provide an incentive system for subsidy, with the hope of enhancing the academic and research qualities of the department.
二、申請資格：本系專任教師、博士班研究生（不含在職生）。
2. Qualification: Full-time faculties in the department, Ph.D students. (In-service students are not included) 

三、申請範圍：

(一)博士班研究生短期出國進修。

(二)博士班研究生參加國際學術會議（以補助一次為限）。（須為第一作者）。
(三)進入本系二年內之助理教授、副教授參加國際學術活動。每年以補助一次為限。

(四)其他與國際化相關之重要活動。
3. Category: 

(1) Short-term overseas study for Ph.D students

(2) Participation of international academic conferences for Ph.D students (limited to once per person and limited only to the first author) 

(3) Participation of international academic events for assistant professor/vice professor being in the department for less than two years. The subsidy is limited to once per year.  
(4) Other important events related to internationalization 

四、申請程序：

申請補助案請於國際學術活動開始兩週前送達材料系，申請時請檢附以下資料：

(一)國立清華大學材料科學工程學系補助參與國際學術活動申請表。

(二)活動相關參考資料。（論文接受函或邀請函、研討會議程表、論文全文、其他單位補助回函影本）。
4. Procedure: 

The application should be sent to the department office two weeks before the event begins, the following documents should be included for application:
(1) NTHU department of materials science and engineering application form for subsidy of international academic events 
(2) References related to the event. (Thesis acceptance letter or invitation letter, Conference agenda, Thesis in full text, Copy of reply for subsidy from other administrations) 
五、補助項目：

(一)往返機票。

(二)會議註冊費。

(三)出國期間生活費。

(四)行政雜支：影印、文具、電腦耗材、場地費、餐點….等（限國內舉辦國際會議項目使用）。
5. Subsidiary Items 
(1) Round-trip plane tickets 
(2) Conference registration fee
(3) Living expenses during the period abroad 
(4) Other administrative expenses: copy, stationary, computer consumables, rental fee, meal…etc. (limited only to the domestically-held international conferences) 
六、審核原則：

申請者須在國科會或學校補助管道（或現有其他機制）不及時方可申請（僅獲部份補助者可就不足款提出申請）。
6. Review Principle 
Applicant can apply for the subsidy only under the condition of being denied by Ministry of Science and Technology or by other subsidies provided in NTHU (or by other current systems) (For those who receive only a part of the subsidy needed can apply for the lacking amount)     
七、補助金額之原則：

(一)除舉辦國際會議、短期講座外，每人每次補助以不超過40,000元為原則。

(二)參加國際會議時：歐洲及美洲40,000元，亞洲25,000元，並扣除已申請到之其他補助款後為實際補助金額。
7. Principles of Subsidy Amount 

(1) Except for holding international conferences or short-term lectures, the maximum subsidy amount is NT$ 40,000 per person per time. 

(2) For international conferences, the maximum subsidy amount would be Europe/America: NT$40,000, Asia: NT$25,000. If the applicant has already received other subsidies, the actual amount subsidized would be that deducting the amount of other subsidies. 
八、受補助者應於活動結束一個月內檢據報銷。
8. Those who receives the subsidy should get the reimbursement by receipts within one month after the event ends.  
九、不限經費來源，視當年度經費狀況而定。
9. The source of funding is not limited, which may vary according to the funding of the year.  
十、本要點及申請表經系務會議通過後實施，修正時亦同。
10. This direction and application form will be implemented after the resolution as well as the amendment of the department meeting.  

國立清華大學材料科學工程學系補助師生參與國際活動申請表
National Tsing Hua University Department of Materials Science and Engineering 

Application Form for Subsidy of International Academic Events 

序號（材料系填註）：                           申請日期：    年    月    日
Number: (Fill in by the department)                    Date: (yy/mm/dd) 

	姓名
Name
	
	學號或職稱
Student ID or Title
	
	電話(手機)
Contact Number (Phone) 
	

	
	
	e-mail
	

	申請事由
Reason
	

	活動期間
Event Period
	

	活動地點
Event Venue
	

	申請類別
Category
	□博士生短期出國進修Short-term overseas study for Ph.D students
□博士生參加國際學術會議(以補助一次為限)
Participation of international academic conferences for Ph.D students (limited to once per person) 

□first author  □oral/□poster  □proceeding paper
□進入本系二年之內之助理教授、副教授參加國際學術活動。每年以補助一次為限。
Participation of international academic events for assistant professor/vice professor being in the department for less than two years. The subsidy is limited to once per year.

□其它與國際化相關之重要活動Other important events related to internationalization

	申請補助項目
Subsidiary Items 
	□機票款  Plane Ticket
□註冊費  Registration Fee
□生活費  Living Expenses
	□行政雜支Administration Expenses 
□其它  Others

	申請補助金額
Subsidy Amount
	申請補助總金額Total Subsidy Amount：NT
附註：歐洲及美洲：40,000　亞洲:25,000   (前述金額皆為補助上限)
Notes: Europe and America: NT$ 40,000 Asia: NT$ 25,000 (The amounts are the maximum subsidy amount) 

	本案是否另向其他單位申請補助
Subsidies from other administrations 
	1.科技部
Ministry of Science and Technology
2.教育部
Ministry of Education
3.其他單位Other administrations
（名稱Name：             ）

是Yes 
□
□
□
否No

□
□
□
申請/同意補助金額（Subsidy Amount Granted）：
未獲補助原因（Reason of Being Denied）：

	申請人簽名
Signature of Applicant 
	
	指導教授簽名
Signature of Advisor
	

	審查結果
Review Result
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